
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 23. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1384

Vil ministeren kommentere artiklen på muskelsvindsfonden.dk 22/6-20: ”Marcus må ikke

få den medicin, som kan sikre, at han fortsat kan gå”? Mener ministeren, at det er rime-

ligt, at Marcus ikke kan få den behandling, som er helt nødvendig for ham? Hvilke over-

vejelser og handlinger giver sagen ministeren anledning til?

https://muskelsvindfonden.dk/nyheder/marcus-maa-ikke-faa-den-medicin-som-kan-sikre-

at-han-fortsat-kan-gaa/

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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